
Şubemizin 26. Olağan Genel Kurulu 18-19 Şubat 2006
tarihlerinde gerçekleştirildi. Şube tarihinde en yüksek
katılımın gerçekleştiği 1010 üyemizin oy kullandığı genel
kurulda iki liste yarıştı. Seçimler sonucunda Demokrat
Mühendisler 752, Özgür Mühendisler 250 oy aldı.

26. Olağan Genel Kurul; Divan Başkanlığına Cevat
ŞAHİN, Başkan Yardımcılığına A. Levent ÜNAL, yazmanlıklara
ise Saim KONYALI ve Barış AYDIN'ın seçilmesiyle başladı.

Ardından, 25. Dönem Yönetim Kurulu Başkanı Musa
ÇEÇEN konuşmasını gerçekleştirdi. ÇEÇEN konuşmasında ilk
olarak TMMOB
ve EMO'nun ça-
l ı ş m a p e r s -
pektifine ilişkin
görüşlerini ak-
tardı. TMMOB ve
bağlı odaların sivil
toplum örgütü
olarak tanım-
landığına dikkat
çeken ÇEÇEN; bu
yanılgıya ilişkin
ş u n l a r ı d i l e
getirdi:“TMMOB
'nin ve benzeri
örgütlerin ne-
rede durduğuna
baktığımızda bi-
z im ça l ı şma-
lar ım ız ı 3458
Sayılı Mühendislik ve Mimarlık Hakkındaki Yasa ile 6235 Sayılı
TMMOB Yasası'nın kamu kurumu niteliğinde meslek örgütü
olarak tanımladığını görüyoruz. 1970 yılından bu yana
TMMOB'nin kalkınmayı, gelişmeyi halk için toplumla birlikte
örme ve gelişmeyi, salt bir zümrenin gelişmesi yerine
toplumun her kesimine eşit, adil bir paylaşım temelinde
tanımlamakta ve mücadelesini emek eksenli kamu çıkarı
kaygısını, mesleki çıkarlarla birleştirerek sürdürmektedir. Bu
perspektifle TMMOB ve Odamız 3458 ve 6235 sayılı
yasalarla yasama, yürütme ve yargı dengesi içinde devlet
kavramında odaklaşan idare tanımının içinde yer alır. Bu kamu
kurumu niteliğini tanımlar, emek eksenlidir. Bu yönüyle
sömürenlerin değil, üretim ve emeğe saygılı eşit ve adil bir

paylaşımı savunur. Özelleştirmeyi değil, kamucu bir düzeni
savunur. Kamu çıkarları için mücadele etmenin toplumun her
kesiminin ve ülkenin çıkarlarını korumanın anlamlı olduğuna
inanır. TMMOB mesleği ve teknolojiyi her şeye rağmen
üretimi arttırmak yerine, sürdürülebilir bir kalkınma kavramı
ile sorgular. Bu yönüyle sürdürülebilir kalkınma kavramını
ülkemize armağan eden bir örgüt olarak doğaya saygılıdır.
Özgürlükçüdür. İnsanın özgürleşme mücadelesine inanır.
TMMOB düşünme ve örgütlenme özgürlüğünü savunur.
Düşünmeyi ise dogmadan kurtulmuş, inanç alanından

bağımsız bir
eylem olarak
ele alır. Bu yö-
nüyle bilimsel
ş ü p h e c i l i ğ i
insanın geliş-
me ve çağ-
daşlaşma se-
rüvenine sun-
duğu bir katkı
olarak görür.
Devr imcid ir.
Toplumsal çı-
k a r m ü c a -
delesinde ik-
t idar i l işk i-
lerinden ba-
ğımsız tutarak
feodal siyaset
i l i ş k i l e r i n e

hapsolmak yerine sözünü söylemeden kimse alıkoyamaz.
Yukarıdaki ilkeleri belki arttırmak mümkün. Ama Odamızın
mesleki demokratik bir kitle örgütü tanımını yukarıdaki
özellikleri tanımlar. Sanayileşen bir Türkiye için barışı ve
dayanışmayı savunan “Başka Bir Dünya Mümkündür” diyerek
bu özlem ve inancına yönelik çalışmalarını kararlılıkla
sürdürmektedir. Odamız üye sorunlarının ve ülke sorunlarını
içinde yaşadığımız toplum sorunlarından ayrı ta-
nımlamayacağı bilinciyle halktan ve emekten yana tavır alan,
bu doğrultuda politikalar üreterek mücadele veren bir odaya
olan gereksinimi yakıcı bir şekilde sürmektedir. TMMOB ve
EMO'nun 50 yıldan bu yana üyesinden aldığı güçle toplumsal
muhalefetin odağında yer alarak yalpalamadan sürdürdüğü

ŞUBE GENEL KURULU'NUN ARDINDAN
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bu dik duruşu ve onurlu yürüyüşü devam edecektir. Odamız
TMMOB çatısı altında bundan önce olduğu gibi bundan sonra
da üyelerle birlikte karar alma, birlikte üretme, birlikte
yönetme ilkesiyle emek ve demokrasi güçleriyle dayanışma
içinde şiddet ve savaşı reddeden bağımsızlığı, eşitliği,
özgürlükçülüğü, barışı ve dayanışmayı ortak değerlerimiz
haline getiren bir Türkiye ve dünya için yoluna devam etme
kararlılığındadır.”

Özelleştirme ve küreselleşme konusunda da
açıklamalarda bulunan ÇEÇEN; gelişmiş ülkelerin mal, hizmet
ve sermayeyi ülkeler arasında olağanüstü bir hızla
dolaştırarak gelişmekte olan ülkelerin ekonomisini sanayisini
ve çalışanlarını büyük çapta etkilemekte olduğunu, politik ve

toplumsal den-
geleri bozarak
gelir dağılımını ça-
lışanlar aleyhine
kötüleştirdiğ ini
ifade etti. “Kü-
resel dünyada ge-
lişmiş ülkeler ile
gelişmekte olan
ülkeler arasındaki
uçurum derin-
leşmiştir”, diyen
ÇEÇEN konuşma-
sına şöyle devam
etti: “Spekülatif

sermayenin olağanüstü boyutlara ulaşarak üretime yönelik
verimli sermaye yatırımlarını önlediği, işsizliği arttırdığı
neden olduğu ekonomik krizlerin yıkıcı etkileriyle de çalışanları
ve halkı yoksullaştırdığı tespit edilmiştir. Özellikle son 10 yılda
çalışanların sosyal haklarının budandığı, ücretlerinin azaldığı,
refah düzeyinin düştüğü ve tüm ülkelerde en üstte yaşayan
%5'lik orandaki bir orandaki kesimin büyük bir ranta sahip
olduğu bizim ülkemizdeki örnekleri ile de değerlendirilebilir.
Küreselleşme aynı zamanda tekellerin aşırı kara dayanan
birikimi için savaş, gerginlik, çevre sorunları, dünya kaynak ve
değerlerinin yağması demektir. Çokuluslu şirketlerin temel
stratejileri ise bu talana karşı koymak isteyenleri yok
etmektedir. Bu amaçla sendikasızlaştırma, uluslararası
tahkim yoluyla IMF Dünya Bankası ve Dünya Ticaret Örgütü
baskısıyla özelleştirme ve rant ekonomisini egemen kılma
uygulamalarına girişmekte ve bu durum gelişmekte olan
ülkelerin gelecekleri karartılmaktadır.”

Meslek alanımızda yaşananlara dair sözümüzü halka,
üyemize ama sadece gerçeği söylemek hatta haykırmak
sorumluluğu duyarak paylaşmak ve kendimizle yüzleşmek
zorundayız diyen Musa ÇEÇEN; toplumsal yapımızda yayılma
eğilimi gösteren “Geri Çekilme Eğilimi” son derece tehlikeli,
belli kesimler için de cesaret verici bulunduğunu ifade ederek
konuşmasına şöyle devam etti. “Bugün Cumhuriyet'in
kazanımlarını savunmak her yurttaş için birincil öncelik
olmalıdır. Bunun için etkinlik program ve kararları gücümüzü
kısıtlamadan, kendimizi çoğaltarak hiçbir karşılık beklemeden,
birikim, yetenek ve özveriyle buluşturma heyecanı ile
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yolumuza devam etmeliyiz. Demokrasiyi korumak,
geliştirerek yaşatmak için mühendisler dahil tüm yurttaşların
toplumsal sorunları tartışmaları, toplumsal yarar kapsamı
ekseninde objektif çözümleri zorlamaları bir hak değil aynı
zamanda bir ödevdir. Bu ödevden kaçan bireyler ise zararsız
ama yararsız yurttaşlardır.”

Musa ÇEÇEN'in konuşmasının ardından CHP İzmir
Milletvekili, üyemiz Mesut ÖZAKÇAM; mevcut ekonomik
durumu ve hükümetin politikalarına ilişkin açıklamalarda
bulundu. ÖZAKÇAM şunları dile getirdi: Enflasyonun düşmüş
olması, faizlerin inmiş olması nedeniyle ekonominin düzeldiği

izlenimi kamuoyuna işlen-
mek isteniyor. Bir ülkede
sadece enflasyonun düş-
müş olması, faizlerin düş-
müş olması o ülkede eko-
nominin düzelmiş olduğu
anlamına gelmez. 2005 yılı
itibari ile hedeflenen enflas-
yon oranı %8'dir. 2005 yılı
itibari ile ekonomik büyüme
%9,6 olmuştur. Elbette

bunlar önemlidir ama tek başına bu rakamlar ekonominin
düzeldiği anlamına gelmez. Bugün Etiyopya'da enflasyon
%1,5, ekonomik büyüme %11,5 dir. Oradaki veriler
Türkiye'den çok daha iyi ama Etiyopya'nın yarısı açlıktan ölmek
üzere. Bugün geldiğimiz noktada daha iki gün önce Türkiye
İstatistik Kurumu'nun yaptığı istatistiki bilgiler var. Açlık
sınırının altında olan yurttaş sayımızın 995.000 olduğunu,
yoksulluk sınırının altında olan yurttaş sayımızın da 20 milyon
dolayında olduğunu rakamlarla Türkiye İstatistik Kurumu
ortaya koyuyor. İki gün sonra da
başka kurumlar açıklama yapıyor
bu rakamlar doğru değil bu
rakamlar gerçek değ i l bu
rakamlardan daha fazla olduğu
iddiasında bulunuyor. Değerli
a r k a d a ş l a r ım Cumhu r i y e t
tarihimizde 3 Kasım 2002 tarihine
kadar ülkemizin gelmiş geçmiş
bütün hükümetlerin yapmış olduğu
iç ve dış borç toplamının yarısı
kadar iç ve dış borcu sadece bu üç
yıl içerisinde bugünkü hükümet
yapm ı şt ır. Pek i bu kadar
borçlanmadan sonra Türkiye'de
yat ır ım m ı gerçekleşmiştir?

İstihdam mı gerçekleşmiştir? İşsizlik sorunu mu
çözülmüştür? Hayır!”

Genel bir değerlendirmenin ardından mesleğimize ilişkin
açıklamalarda bulunan Mesut ÖZAKÇAM, nükleer santral
kurma girişimlerine ilişkin olarak şunları dile getirdi.
“Dünyada doğalgaz santralleri var, nükleer santraller var
ama o ülkelerin çoğuna baktığınız zaman bizim gibi doğal
zenginlik kaynakları enerji adına maalesef yok. Bakıyoruz
Enerji Bakanlığı bir enerji talep projeksiyonu yapıyor, bu enerji
talep projeksiyonuna göre acilen hemen nükleer santral
kurmak gerekiyor, çeşitli arayışların içine giriyor hükümet.
Oysa bugün 38 bin MVA'lık santral kurulu gücümüz var.”
Enerj i dağıt ım tesislerinin yabanc ı laşt ır ı lmas ın ı
elektromekanik sanayine darbe vuracağını vurgulayan
ÖZAKÇAM; demokrasinin korunup geliştirilmesi için herkese
büyük görevler düştüğünü belirtti.

İZÜNİDER Başkanı Prof. Dr. Acar SAVACI ise
konuşmasında; üniversitelerin son dönemde yıpratıldığını
vurgularken, nitelikli insanların bilgilerini teknolojiye
aktaracak ortamları bulamadığını ve bu ortamların
yaratılmadığını ifade etti.
SAVACI konuşmasını şöyle
noktaladı: “Eğitimin, in-
sanların düşüncesinin nasıl
biçimlendirdiğini hepimiz bi-
liyoruz. O yüzden eğitimin
sömürüye karşı duracak,
insanın insanca yaşamasını
sağlayacak şekilde olması
lazım. Bu tüm dogmalardan
uzak bir eğitimle olur.”
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TMMOB İzmir İKK Sekreteri Prof. Dr. Kamil Okyay SINDIR ise
konuşmasında; küreselleşme ve
özelleştirme konusunda görüşlerini
aktardı. Her alanda bir kuşatma
altında olunduğunu ifade eden
S I N D I R ; T M M O B ' n i n E m e k
Platformu'nun bir bileşeni olarak
yaptığı çalışmalar konusunda bilgi
verdi.

MMO İzmir Şubesi Başkanı Mehmet
ÖZSAKARYA konuşmasında; toplumsal
refahın artması konusunda meslek
odalarına büyük görevler düştüğünü
belirterek; MMO ve EMO olarak ortak
çal ışmalarda bulunduklar ın ı bu
çal ışmalar ın diğer odalara ışık
tuttuğunu belirtti.

TMMOB Yönetim Kurulu üyesi
Hüseyin YEŞİL ise Enerji Bakanı'na çağrıda bulunarak; "Bakan
Ankara'daki Enerji Sempozyumunda bizi sorunların çözümüne

yönelik görüşmeye davet etti ve biz
de kabul ettik. Fakat o günden
sonra hiçbir haber çıkmadı bu
durumu tekrar Bakana duyurmak
isterim. Orman Mühendisleri Odası
meslekte birlik grubunun elinde ve
şimdi bu yönetim TMMOB'nin
denetimi ve Bakanlık denetimini
istiyor ve özerklik yapısını zedeliyor
bu yaptıkları" dedi.

EMO İstanbul Şube Başkan Yardımcısı Erhan KARAÇAY
konuşmasında; GATS, MAİ ile ilgili
görüşlerini iletti. 4187 Sayılı Yabancı
Uyruklu Mühendislerin Çalışması ile
ilgili yasayı 2003 yılında Danıştay'ın
iptal ettiğini, mühendislerin ilgili
Odalara üye olması şartının bu yasa
tasarısı ile kaldırılmak istendiğine
değindi. Küreselleşme adı altına
mühendislerimizin taşeronun taşeronu durumunda olacağını
söyleyerek sözlerini bitirdi.

Enerji Sanayii Maden Kamu Emekçileri Sendikası İzmir
Şube Başkanı Alim MURATHAN ise; "Bütün yasa tasarılarında
IMF'nin parmağı var, 70 milyonu ilgilendiren yasa için IMF
eğer geçirmezseniz Türkiye'ye gelmem diyor. Emperyalizmde
ulusal veya uluslar arası şirket fark etmiyor. Yaşam
özelleştiriliyor. Sosyal güvenlik kuruluşlarının hepsini

birleştiriyorlar. Yurtseverlik görevi
şimdi çok gerekiyor. Enerji Maden İş
Sendikası'nı çökertmeye çalışıyorlar.”

Benim bu
söylediklerimin Hükümet veya
siyasetle hiç ilişkisi yok. Cep
telefonlarına karanlıkta kalmayın
diye mesaj çekenlerin yönetime
gelmelerini istemiyoruz. Oda
herkese aynı mesafede ve şeffaflıkta
olmalı ve gizli bir siyaset modeli
olmamalıdır. Biz takım çalışmasına
önem vereceğiz. Yatırımcının, teröre

karşı olanları yanında olacağız.

810 sicil no'lu
üyeyim. 1956-1957 mezunuyum ve ilk kurucu yönetim
kurulu üyeleri içinde yer aldım. Demokratik ortamda
gerçekleştirilen bu seçim için Yönetim Kurulu'na teşekkür
ederim. Etibank, PTT, İller Bankası gibi büyük kuruluşlar
talebeliğimizin son yıllarında bizi kendileriyle çalışmaya
çağırıyorlardı. Üniversitelerin çoğalması imkanların
azalmasına yol açmıştır. Sanayi sektöründe ikinci el
teknolojileri kullanmaktan vazgeçelim. İleriye dönük
teknolojileri transfer etmediğimiz sürece hüsrana uğramaya
devam ederiz.” dedi ve beyin göçlerinin önüne geçilmesi
gerektiğini vurgulayarak sözlerine son verdi.

Şube çalışmaları üzerine söz alan diğer üyelerimiz
görüşlerini şu şekilde ifade ettiler:

Biz kurulduğumuzdan beri siyasi iktidar
kim olursa olsun hiç bir zaman onların dümen suyuna
gitmedik. Yönetim Kuruluna talip olan yeni arkadaşların daha
önce adaylıklarını göremedik hatta Oda kurullarında hiçbir
çalışmasını da göremedik. Biz siyaset yapmıyoruz politika
yapıyoruz. Sektörü etkileyen her alanda politika yapmaya

Mustafa KÜÇÜK:

Konuk konuşmalarının ardından
komisyonlar seçimi gerçekleştirildi.
Ardından 25. Dönem Yönetim Kurulu
Yazman Üyesi Şemseddin BABADAĞ
çalışma raporunun özetleyerek genel
kurul katılımcılarına aktardı. Mali raporu aktaran Mükremin
ZÜLKADİROĞLU'ndan sonra çalışma raporu üzerine üyeler
görüşlerini aktardı.

Çal ışma Raporu üzerine i lk sözü
ald ı. DAMGACIOĞLU; "

Müzekka
DAMGACIOĞLU

EMO'yu çatışmalardan
uzaklaştırmalı ve siyasete girmeden kendi öz mesleğimize
dönmeliyiz. Özelleştirme yanlış yapılıyorsa tabi ki bizde
karşıyız ama devletin kasaplık, manavlık, çiftçilik ve balıkçılık
yapmaması lazım" dedi.

İkinci olarak söz alan ; "Cengiz ÜNDEYOĞLU
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devam edeceğiz. Değişime açığız
fakat laik cumhuriyet ve ulusal
ç ıkarlar ım ız konusunda tutucu
olmaya devam edeceğiz. Doğalgaz
konusuna ise bu bir geçiş dönemi
demek yanlıştır ve bu politikalar
Türkiye'yi karanlığa götürecektir.
KÜÇÜK; üniversite ve mühendislik
alanında ülkenin ihtiyaç duyduğu alanlara yönelik yapılması
gerekenlere destek vereceklerini söyledi ve kamu
çalışanlarının bugünkü sorunların kaynağının siyasi
iktidarların olduğunu söyleyerek sözlerini bitirdi.

Genel Kurulların sayısının değiştiğini ama
Yönetim Kurulunun değişmediğini belirtti ve bugünkü

seçimlerde daha renkli bir durumun
olduğunu söyledi. Cep telefonu
mesajlarını eleştirerek kendi gibi
düşünmeyene sonuna -ist uzantısı
getirme yöntemini kabul etmediğini
belirterek Türkiye'ye örnek olmamız
gerektiğini söyleyerek sözlerine son
verdi.

1985'te Yönetim
Kuruluna aday olduğunu ve bu süreçte
hiç kimseden talimat almadıklarını
söyledi. O gün ciddi bir katılımın
olduğunu ve kaybetmelerine rağmen
centilmence kutladıklarını belirtti.
A n ca k b i r s on r a k i b ü l t e nde
“Sermayenin Uşakları” tabiri olması
nedeniyle bir daha Odaya gelmediklerini
söyledi.

M

EMO hazineden pay almamaktadır ve
kendi ayakları üstünde durmaktadır. Son 17 yıldır 100'e yakın
kişi yönetime geldi. Ben 6 yıl yöneticilik yaptım; size gelmeyin
dedik mi? İktidarlar kendine gül bahçesi yaratmak istiyorlar.

Sol iktidar olmadı, olduğu zaman da
en çok eleştiriyi bizden aldılar. Hiç
Odaya gelmeyen insan birdenbire
Yönetim Kurulu üyesi olmak istiyor.
Birlikte bu kurumu yaşatacağız.
Enerji konusunda %43'ü doğalgazın
enerjisine esir, dışarıdan %55
enerj i a l ıyoruz. Yar ınlar ım ız

Olcay ATALAY:

Duran KAHVECİ:

Hacı UÇAR:

evcut yönetimin 17 yıldır iktidarda
kaldığını, hazineden geçinmeyi bırakması gerektiğini
söyleyerek artık değişme zamanı geldiğini belirtti.

Musa ÖZTUFAN:

tehlikede demeyecek miyiz, dışa bağımlıyız demeyecek miyiz?
Soma'yı devre dışı bıraktılar, hidrolik ve linyit enerji
kullanamaz duruma geldi. 10 yıldır bunu konuşuyoruz,
maalesef iktidarlar bizi görmezden geliyorlar.” diyerek
konuşmasını tamamladı.

Dışardan gelen
herkesi baş tacı yaptıklarını ama
aslında bizlerin öğrenerek, çalışarak
onların seviyesine gelebileceğimizi ve
onlar gibi bu teknolojileri satmaya
başlayabileceğimizi söyledi. Yeni
yönetime aday olanları desteklediğini
ve bunların arkasında siyasiler var
diyenleri kınadığını söyleyerek EMO'nun mesleki çalışmalar
yapması gerektiğini de sözlerine ekledi.

İlk Odaya geldiğinde iyi karşılandığını,
Gaziantep'te iken EMO Genç olarak hiç böyle bir çalışma
görmediğini ve daha sonra iletişimin kesildiğini belirtti.
EMO'nunda AIESEC gibi olabileceğini söyleyerek sözlerine son
verdi.

Yapılan eleştirileri değerlendirmek üzere 25. Dönem
Yönetim Kurulu adına Musa ÇEÇEN söz aldı.

Cumhurbaşkanlığına sunduğumuz Enerji Raporu
sayesinde şu an pek çok insan Yüce Divan'da
yargılanmaktadır. Aliağa'daki demir çelik fabrikaları yerine
İzmir karanlıkta bırakıldı ve hükümetin enerji politikalarına
destek arandı. Biz siyasetten arınmış durumdayız, biz siyaset
yapmıyoruz, biz politika yapıyoruz. Üye ilişkileri konusunda
şeffaf olmalı konusuna katılıyorum. EMO'da iktidar olgusu
yoktur, yerel seçimde bize partiler açılışlarına, toplantılarına
davet ettiler, hiçbirisine gitmedik. İleri teknolojiyi transfer
etmek sözleri sarf edildi ve nükleer santral yaparsak
teknolojimizi geliştiririz denildi. Ben ise kömür santrallarını
bile 30 yıldır hala Polonyalılar yapıyor diyorum. Kapitalizm
krizlerde büyür, bir daha krize girer, yine büyür. Suyu havayı
kirleteceksiniz ve bunu teknolojik gelişme sayıyorsunuz
bunlar yanlış şeylerdir. Aydın olmak siyaseti sorgulamaktır,
savaşı sorgulamaktır, aydın başkalarının fikrini kendi fikriymiş
gibi sunamaz. Ben kendimi aydın olarak değil aydınlanma
yolunda biri olarak görüyorum.

Son söz üyenin anlayışı ile Divan
Başkanı tarafından Gökay TURGUT'a
söz verildi. şunları dile
getirdi: Kürsüye çıkan bir arkadaşım
EMO Genç için hiçbir faaliyette
bulunmadığını söyledi bunlar ile ilgili
yap ı lan çal ışmalar ım ız ı çal ışma

Haşim AYTEN:

Murat ALAGÖZ:

Gökay TURGUT
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raporlarında okuyabilirsiniz. Pek çok teknik gezi bunların
içinde Metro, sigara fabrikası gibi yerler var. Bilgisayar ve
diğer meslek alanlarımız ilgilendiren bir çok eğitim düzenlendi

Yönetim Kurulu'nun aklanmasından sonra Şube tahmini
bütçesi oluşturularak karara bağlandı. Gündemin 11.
maddesi olan Komisyon Raporlarının görüşülmesi konusunda
ilk olarak Mehmet ŞAN Haberleşme Komisyonu
Raporu'nu sundu. Elektronik Komisyonu Raporu'nu
aktaran Özcan UĞURLU'nun ardından, Ahmet BECERİK
SMM Komisyonu Raporu'nu katılımcılara aktardı. AB-
GATS Komisyonu Raporu'nu Mehmet ŞAN, Bilgisayar
Mühendisliği MDK Raporu'nu Sibel ÖZTUNA TAMER,
Enerji Komisyonu Raporu'nu Avni GÜNDÜZ, Yapı
Denetim Komisyonu Raporu'nu Şemseddin BABADAĞ
aktardıktan sonra Şube Yönetim Kurulu ve Oda Genel
Kurulu delege asil ve yedek adaylarının belirlenmesine
geçildi.

Genel Kurul dilek ve önerilerinin alınmasından sonra
tamamlandı ve ikinci gün yapılan seçimlerle 26. Dönem
Yönetim Kurulu belirlendi.

Şube tarihimizin en yüksek katılımının yaşandığı Genel
Kurulumuza ve seçimlere katılan üyelerimize teşekkür ederiz.

26. DÖNEM YÖNETİM KURULU ÜYELERİ

1952 yılında Ankara'da doğdu. İlk ve
ortaöğrenimini Ankara'da tamam-
ladıktan sonra, 1976 yılında ODTÜ
Elektrik Mühendisliği Bö-lümü'nden
mezun oldu. EMO Ankara Şubesi'nin
kurulduğu dönemde Şube Müdürü olarak
görev yaptı.1979 yılında İzmir'e geldikten
sonra sırasıyla; Emek İnşaat A.Ş., Boeing

ve Holmes & Norver şirketlerinde çalıştı. Şu anda Vincel
Brown & Root şirketinde çalışmasını sürdürmektedir. 1979-
1991 yılları arasında Şube Yönetim Kurullarında yer alarak;
üye, sayman, yazman ve başkanlık görevlerinde bulundu.
Mustafa KÜÇÜK evli ve bir kız çocuğu babasıdır.

Mustafa KÜÇÜK Başkan

1957 Dikili doğumlu. 1980 yılında İDMMA'dan mezun oldu.
SMM olarak faaliyetini sürdüren ÖZGER; 17.
Dönem Yönetim Kurulu Sayman üyeliği, 18. ve
24.Dönem Yönet im Kurulu Başkan
Yardımcılığı, 1996-1998 yılları arasında da
EMO Denetleme Kurulu üyeliği yapmıştır.
Emin ÖZGER evli ve iki çocuk babasıdır.

M. Emin ÖZGER Başkan Yrd.

1959 yılında İzmir'de doğdu. 1982 yılında İTÜ
Maçka Elektrik Fakültesi'nden mezun
olduktan sonra değişik sanayi kuruluşlarında
çalıştı. SMM olarak faaliyetini sürdüren
GÜZEL; 23. ve 24. Dönem Yönetim Kurulu
üyeliğinde bulundu.

Mehmet GÜZEL Yazman Üye

Özcan UĞURLU Sayman Üye
1973 yılında Bergama'da doğdu. 1995 yılında Yıldız Teknik

Ünivers ites i E lektr ik Mühendis l iğ i
Bölümü'nden mezun oldu. 24. Dönem
Yönetim Kurulu Yazman Üyeliği yapan
UĞURLU; halen güvenlik sistemleri
konusunda ortağı olduğu f irmada
çalışmakta.

1966 yılında Sarıkamış'ta doğdu.
1986 y ı l ında DEÜ Mühendislik
Fakültesi Elektronik ve Haberleşme
Bölümü'nden mezun olan ÖZTURA;
1988 ve 1998 yıllarında DEÜ Fen
Bilimleri Enstitüsü'nde yüksek lisans ve
doktora çalışmalarını tamamladı. Nisan
2000'den bu yana Yardımcı Doçent

Doktor olarak DEÜ Mühendislik Fakültesi'nde görev yapan
ÖZTURA; DEÜ Fakülte Yönetim Kurulu üyeliğini de
yapmaktadır. Hacer ÖZTURA iki çocuk annesidir.

Hacer ŞEKERCİ ÖZTURA Üye

Aktan TEMİZ Üye

1966 y ı l ında Elaz ığ 'da doğdu.
İstanbul'da Deniz Lisesinde başlayan
eğitimini Ankara'da Atatürk Anadolu
Lisesi'nde tamamladı. 1988 yılında
Orta Doğu Teknik Üniversitesi Elektrik-
Elektronik Mühendisliği bölümünden
mezun oldu. 1988-1993 yılları
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1980 yılında Ankara'da doğdu. İlk ve orta öğrenimini Kocaeli'de
tamamladı. 2004 yılında DEÜ Elektrik
Elektronik Mühendisliği Bölümü'nden
mezun olan BİRGÖR; 2005 yılından bu
yana Türk Telekom İzmir İl Müdürlüğü
Pazarlama Müdürlüğü'nde Telekom
Uzman Yard ımc ıs ı olarak görev
yapmaktadır.

Güray GÜRGAN Yedek Üye

1962 yılında İzmir'de doğdu. İzmir Atatürk
Lisesi'ni bitirdikten sonra İ.T.Ü Elektrik
F akü l tes i E l e k t r i k Mühend i s l iğ i
Bölümü'nden 1985 yılında mezun oldu.
1987 yılından bu yana güç kaynakları ile
ilgili özel bir firmada Servis Bölge
Sorumlusu olarak çalışmaktadır.

A. Cüneyt KURT Yedek Üye

1963 yılında Söke'de doğdu. 1987
yılında Yıldız Üniversitesi Mühendislik
Fakültesi'nden elektrik mühendisi olarak
mezun oldu. Sırasıyla Gürsoy Elektrik
Şti.'nden elektrik mühendis, Çukurova
Çelik Endüstrisi'nde bakım mühendisi,
İZSU Büyük Kanal Projesi'nde kontrol
mühendisi, Çimentaş Türk A.Ş.'de

yatırım mühendisi, ELSİM Elo. A.Ş.'de şantiye şefliği ve Ege
Bölge Müdürlüğü görevini sürdüren KURT; enerji kalitesi,
kestirimci ve proaktif bakım konularında iki ayrı firmanın Ege
bölge bayii olarak çalışmaktadır.

Özgür TARCAN Yedek Üye

1979 yılında İzmir'de doğdu. 2002 yılında
ODTÜ Elektrik Elektronik Mühendisliği
Bölümünden mezun oldu. Halen Vestel
A.Ş'de Ar-Ge Mühendisi olarak görev
yapmaktadır.

Mehmet KIŞ Yedek Üye
1981 yılında Antakya'da doğdu. İlk ve ortaöğrenimini

Antakya'da tamamladı ve 2003 yılında
E g e Ü n i v e r s i t e s i B i l g i s a y a r
Mühendisliği'nden mezun oldu. Aynı
bölümde yüksek lisansa devam eden KIŞ;
Maersk Denizcilik A.Ş. Bilgi İşlem
Bölümü'nde yazılım mühendisi olarak
görev yapmaktadır.

arasında METİŞ Holding bünyesinde; 1 yıl Merkez Ofiste Teklif
Hazırlama Bölümünde, daha sonra İzmir, Libya, Diyarbakır,
Eskişehir şantiyelerinde saha mühendisi ve Elektrik Bölüm Şefi
olarak çalıştı. 1993 yılından bu yana kurucu ortağı olduğu
otomasyon sektöründe faaliyet gösteren ATASEL Müh. Ltd.
Şti. bünyesinde Yönetici-Mühendis olarak çalışmaktadır.
Aktan TEMİZ bir kız çocuğu babasıdır.

Ulaş BİRGÖR Üye

Haberleşme Mühendisliği bölümünden Yüksek Lisans
diploması aldı. Yurt içinde ve yurt dışında birçok eğitime,
seminere ve fuara katıldı. Halen Türk Telekom İzmir İl
Müdürlüğü Bilişim Ağları Müdürlüğünde Şef Mühendis olarak
görev yapmaktadır. EMO Elektronik ve Haberleşme
Komisyonu üyesi ve EMO Türk Telekom işyeri temsilcisidir.

Murat CEYHAN Yedek Üye

1976 yılında İzmir'de doğdu. 2001 yılında Ege Üniversitesi
Elektrik Elektronik Mühendisliğ i
bölümünden mezun olan CEYHAN;
öğrencilik döneminde EMO-Genç
faaliyetlerinde bulundu. Bir süre
Şubemizde Eğitim Sorumlusu olarak
görev yapan CEYHAN 2004 yılından bu
yana Tetra Pak A.Ş.'de bilgi teknolojileri
uzmanı olarak görev yapmaktadır.

1956 yılında İzmir'de doğdu. İlk, orta ve lise tahsilini İzmir'de
yaptı. 1981 yılında Yıldız Devlet Mühendislik Mimarlık

Akademisi'nden mezun oldu. 1983-
2003 yılları arasında Türk Telekom
İzmir İ l Müdürlüğü'nde çeş itl i
kademelerde görev yaptı. 2004 yılında
emekli olduktan sonra; Avrasya Yapı
Denetim firmasında proje ve yapı
denetçisi olarak görev yapmaktadır.

Mehmet HEPZARİF Yedek Üye

Turan GÜMELİ Yedek Üye

1959 yılında Denizli'de doğdu. 1983
Yılında Orta Doğu Teknik Üniversitesi
Elektrik-Elektronik Mühendisl iğ i
bölümünden Lisans diploması aldı ve
aynı yıl İzmir Telefon Başmüdürlüğünde
çalışmaya başladı. 1986 yılında Dokuz
Eylül Üniversitesi Elektronik ve
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